
 

 
 

Referat skolebestyrelsesmøde 21. august 2023 

21.08.2023 kl. 19.00-21.00 – mødet afholdt på Byhaveskolen  

 

Pkt. 0 – 19.00-19.05 

Videoklip – præsentation af bestyrelsen  

Pkt. 1 – 19.05-19.10 

Godkendelse af dagsorden 

Pkt. 2 – 19.10-19.30 

Nyt fra skolens hverdag – herunder ledelse, medarbejdere og formand 

Vi er kommet godt i gang med skoleåret. Den store forandring er, at vi har ændret organisering af 

grupperne, så der ikke længere er AKT. Gruppen er delt op i IND D og UDS D for at sikre større 

deltagelsesmuligheder for alle børn.  

Vi har oplevet en rigtig god start for vores 12 nye skolestartere. 

   

Vi har desuden taget imod en ny elev i udskolingen og to elever på mellemtrinnet.  

Der er startet 3 nye medarbejdere efter sommerferien, og har vi har netop ansat 3 nye flyvere.  

Orientering om omrokering af ny medarbejde fra VKAL til mellemtrinnet pga. faldende elevtal i VKAL og et 

stigende elevtal på mellemtrinnet.  

 

Generelt en god opstart på Byhaveskolen.  

Rolig sommerferie i SFOén  

D.d. er etablering af ny affaldsgård begyndt  

Derudover er entreprenører godt i gang med at etablere nyt legemiljø ve indskoling og og udemiljø ved A kl. 

D (det gamle AKT hus) 

Halvtaget hvor der ventes på bus er nu funktionsdygtigt.  

 

Skolen afventer nu at få dobbeltgodkendelse af til fremtidig SFO og undervisningslokaler. Derudover skal 

VKAL og Indskolingen tilsvarende godkendes til SFO.   

Til trods for at vi ikke er startet op i de planlagte lokaler, har vi fastholdt ideen om at lave SFO for de store og 

for de små.  

Der arbejdes pt på at udvikle foreningstilbuddene. Fodboldklub, mountainbike og spejder. Tanken er at 

dette skal bringes videre ud på hele skolen.  

I frikvartererne er der i udskolingen styret aktiviteter i salen. Dette har været en stor succes.  

 



 

 
Pkt. 3 – 19.30-19.45 

Planlægning af skolebestyrelsens rolle d. 31.08-2023  

Orientering om arbejdsgruppen tanker om det videre arbejde med værdiregelsættet 

Bestyrelsen godkender arbejdsgruppens ideer og videre arbejde.  

Pkt. 4 – 19.45-20.30  

Høringssvar i forbindelse med Børne-, Unge- og Uddannelsesudvalgets reduktionsforslag for Budget 2024 

Følgende punkter tages videre med i et høringssvar: 

➢ Punkt 8 vedr. forårs SFO  

➢ Punkt 11 og 12 vedr. nedlæggelse af trivselsvurdering og sprogvurderinger i kommunale og 

selvejende dagtilbud  

➢ Punkt 19 vedr. skift af læringsplatforme 

➢ Punkt 21 vedr. rammereduktion PPR 

➢ Sund sex skolen.  

➢ Reduceret temperatur og rengøring 

➢ Pkt 22. Notat vedr. skolestruktur 

Ane og Christoffer udarbejder udkast på baggrund af ovenstående.  

Rundsendes herefter til gennemlæsning.  

Behandles i MED udvalget på torsdag 

Deadline for høringssvar er torsdag i næste uge.  

Pkt. 5 – 20.30-20.40 

Gennemgang af valg til skolebestyrelsen + evt. valg af suppleant 

Der er valg til skolebestyrelsen igen i foråret 2024. I forlængelse af at en forælder har ytret ønske at være 

med i skolebestyrelsen indkalder Gitte til valg, da der er åbent for suppleanter.  Suppleanten deltager med 

stemmeret ved afbud. 

Pkt. 6 – 20.40-20.50 

Rækkefølge og aftale for gennemgang af principper.  

I dette skoleår: 

➢ Værdiregelsæt – Dette er igangværende.  

➢ SFO-virksomhedsplan 

  

 

Til næste gang.  

Der er nedsat en arbejdsgruppe bestående af Christoffer, Søren, Mie Marie som skal arbejde videre med en 

SFO-virksomhedsplan. Arbejdsgruppen laver et udkast til næste gang. Vibeke og Hans Christian spørges.  

 

Der skal til næste gang laves en oversigt over principperne som gennemgås på næstkommende møde.  

 



 

 
Pkt. 7 – 20.50-21.00  

Eventuelt 

På dialogmøde 28/8-23 deltager: Tina, Camilla og CS.  

11/10 deltager: Tina, Ane, CS 

30/11 deltager: Ane, Camilla 

17. og 18. november – ”Skole og forældre” på Nyborg Strand - 

Obs sidste tilmelding er 30/9 – Bestyrelsen overvejer deltagelse, og melder tilbage på kommende SB møde   


